
 

 

Datum: 19 maart 2024        

Raadsvraag: Geluidsoverlast Ridderhof. 

Geacht College,  
 
Wonen in het centrum brengt geluid met zich mee. Meer dan als je in een woonwijk mag 
verwachten. En daar zijn de omwonenden van het Ridderhof zich bewust van. Echter al 
maanden is er elk weekend overlast. Na carnaval zou er een gesprek hebben 
plaatsgevonden met burgemeester en de eigenaar op basis van klachten en een 
geluidsmeting door de omgevingsdienst Brabant Zuidoost waar uit bleek dat 
overschrijding van de geluidsnormen had plaatsgevonden. De omwonenden hoopten op 
verbetering.  
 
Echter er is nog steeds tot na 3 uur veel geluidsoverlast, bonkende muziek, veel gasten 
op straat en mensen die tegen huizen schuttingen urineren. Maar ook drank op straat. 
Verschillende omwonende vragen ons wat kunnen we nu nog doen? Er is volop geklaagd 
bij gemeente, politie en milieudienst maar tot op heden is er geen verbetering te 
bespeuren.  
 
We hopen dat onze vragen ervoor kunnen zorgen dat er in ieder geval communicatie 
komt tussen gemeente en omwonenden om gezamenlijk tot een oplossing te komen.  
 

1. Voorheen was hier een restaurant gevestigd. Waar sporadisch een feestje was. Nu 
worden er disco-achtige evenementen georganiseerd in een niet-geisoleerde zaal 
waarbij zeker na 3 uur de muziek steeds hard gaat. Kunt u aangeven wat de 
bestemming is. En wat daar onder valt.  

2. Hoeveel decibel mag er buiten nog gehoord worden? 
3. Wat zijn de afspraken met betrekking tot hoelang een terras open is en het geluid 

wat daarvan afkomt.  
4. Mag er buiten de zaak en terras met alcohol worden gelopen? 
5. Er is een ontheffing verleend vanaf 1 maart 2024 om tot 3 uur open te mogen. Was 

deze ontheffing er voor deze datum ook? 
6. Omwonenden hebben niets tegen de ondernemer maar zouden graag kunnen 

slapen. Welke mogelijkheden zijn er om ervoor te zorgen dat bonkende muziek 
niet hoorbaar is tot in de Virmundstraat en dat er toezicht op straat is? 

7. Wie is verantwoordelijk voor constateren overlast? Omwonenden hebben het 
gevoel dat hun met bewijzen moeten komen. Krijgen advies politie te bellen die ze 
vervolgens weer doorverwijst naar de milieudienst.  

8. Er zou al een gesprek zijn geweest met de ondernemer. Wat is daarvan de 
uitkomst en zou de buurt daarin betrokken kunnen worden? Zodat zowel de 
ondernemer vooruit kan en de buurt kan slapen? 

 
 
Met vriendelijke groet Anne van Berlo, Fractievoorzitter VVD Gemert-Bakel 


